

职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: ISC-O-2023-2108 兹 证 明 河北智宏信息技术有限公司

统一社会信用代码: 91130900MA08GCAU3D

注册地址:河北省沧州高新区河北工业大学科技园 4 号楼 606 房间

经营地址:河北省沧州市运河区御河新城西区 12 号楼钟楼街社区居委会办公楼三楼邮编: 061000

邮编: 061000

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001: 2018 标准要求 认证范围:

通信基站铁塔、塔桅及附属设施的租赁服务所涉及相关职业健康安全管理活动

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核,监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期: 2023 年 10 月 16 日 有效期至: 2026 年 10 月 15 日



证书二维码

签发人: 143

认证机构:

地址:北京市朝阳区北苑路168号1号楼16层1603 电话: (+86 10) 8225 2376 www.china-isc.org.cn



Occupation Health Safety

Management System Certificate

Registration No. ISC-0-2023-2108

This is to certify that

Hebei Zhihong Information Technology Co., Ltd

The social credit code: 91130900MA08GCAU3D

Registered Address: Room 606, Building 4, Science and Technology Park, Hebei University of Technology, Cangzhou High tech Zone, Hebei Province

Audit Address: On the third floor of the Zhonglou Street Community Neighborhood Committee Office Building, Building 12, Yuhe New City West District, Yunhe District, Cangzhou City, Hebei Province

Which is in conformity with GB/T45001-2020 / ISO45001: 2018 This certificate covers the following scope of

Occupational health and safety management activities related to leasing services for communication base station towers, masts, and ancillary facilities

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date: 2023-10-16 Expiration Date: 2026-10-15



Cert code

Issued by:

Beijing International Standard united Certification Co.,Ltd.

010507618